
ПРОТОКОЛ № 6 

 

08.12.2016     м. Черкаси      

 

Позачергового засіданнягромадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 

 

Головагромадської ради:Глєбов Є. М.  

Секретар: Овчарова Т. М.  

 

Присутні:  

члени громадської ради (відповідно до розпорядження обласної державної 

адміністрації від 26.09.2016 № 493): Басок С. А., Бєляєва С. С., Васільєв В. В., 

Гичка А. М., Каменецький В. В.,Каюк О. О., Керей В. І., Клиновий О. М., 

Лисенко О. В., Максимчук З. В., Малкова Л. В., Науменко В. П., Панімаш О. А., 

Теліженко Т. М., Тимарський О. С., Фоміна Н. М., Халявка П. М., 

Харченко О. М., Циганок О. А., Чернявський П. О. 

 

Запрошені:  

голова облдержадміністрації Ткаченко Ю. О., заступник голови 

облдержадміністрації Березань Я. Г., заступник директораДепартаменту – 

начальник управлінняміжбюджетних розрахунків та аналізу бюджету 

Департаменту фінансів облдержадміністрації Митюк Т. С., голова профспілки 

ДП «Іркліївський риборозплідник рослиноїдних риб» Сущенко Віталій  

 

Порядок денний: 
1. Звіт голови обласної державної адміністрації Ткаченка Ю. О. про 

виконання програм економічного і соціального розвитку Черкаської області. 

2. Про проект обласного бюджету на 2017 рік. 

3. Різне. 

 

1. По першому питанню слухали: 
Ткаченка Ю. О., який поінформувавпро виконання програм економічного 

і соціального розвитку Черкаської області. 

 

 

2. По другому питанню слухали: 

Ткаченка Ю. О., який поінформував про проект обласного бюджету на 

2017 рік. 

 

 

3. По третьому питанню слухали: 
1) Сущенка Віталія, голову профспілки, який звернувся з запитанням до 

голови облдержадміністрації Ткаченка Ю. О. щодо ситуації з приводу 

призначення керівника ДП «Іркліївський риборозплідник рослиноїдних риб» 

(с. Іркліїв Чорнобаївського району) Є. Репецького.  
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Ткаченка Ю. О., якийповідомив, що стоїть на захисті прав колективу і 

підприємства, у 2014 році,щоб підприємство не збанкрутувало, неодноразово 

допомагав придбавати зерно, корм. І нині головне завдання – не допустити 

банкрутства підприємства. 

Конкурс на заміщення вакансії директора підприємства відбувся без 

участі облдержадміністрації. Після прийняття судового рішеннящодо 

правомірності проведення конкурсу, поспілкується з колективом.  

 

2) Глєбова Є. М., який звернувся з проханням: 

- надати інформацію про перелік програм, які профінансовано з 

обласного бюджету та про використання коштів; 

- виділити фінансування на розвиток Громадської ради при ОДА. 

 
Митюк Т. С. запропонувала підготувати запит, відповідно до якого 

виконавцями програм буде надано інформацію щодо використання коштів. 

Максимчук З. В. запропонувала обговорити питання фінансування 

Громадської ради на комісіях та за результатами пропозиції винести на розгляд 

керівництва облдержадміністрації. 

Також зазначила, що в сучасних умовах зростання цін, орендної плати 

тощо, зі звіту голови облдержадміністрації Ткаченка Ю. О. отримано багато 

позитивної інформації, яку необхідно доносити до суспільства, громади, 

позитивними є публікації про роботу керівництва облдержадміністрації в 

соціальній мережі Facebook. 

 

3) Чернявського П. О., який запропонував переходити на страхову 

медицину, розглядати питання реформування медицини, щоб дороговартісне 

лікування було доступним для людей;  

повідомив, що наразі немає доступу до дешевих кредитів, запропонував 

Громадській раді та облдержадміністрації створити майданчик для відновлення 

кредитування; 

повідомив, що підприємство «Лебединський насіннєвий завод» не 

платить людям за паї, відбувається навмисне затягування оплати, звернувся з 

проханням до голови облдержадміністрації звернутися до директора 

підприємства виплатити гроші за паї. 

 

4) Бєляєву С. С., яка повідомила, що парк-пам’ятка садово-паркового 

мистецтва загальнодержавного значення «Козачанський парк»занепадає, можна 

було б створити комунальне підприємство з метою збереження парку, 

звернулася з проханням визначити з ким на рівні області працювати з цього 

питання. 

Ткаченка Ю. О., який запропонував працювати з управлінням екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації. 

 

5) Васільєв В. В., який повідомив, що багато одноосібників забирають 

свої земельні паї і виходять із господарств та не сплачують при цьому податків. 
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Васільєв В. В. запропонував для детінізації таких громадян внести зміни 

до податкового законодавства щодо сплати ними податку з прибутку не більше 

0,5 % від зібраного урожаю. 

Максимчук З. В. зазначила, що цю законодавчу ініціативу вже подано на 

розгляд облдержадміністрації. 

 

5) Гичку А. М., який повідомив, що ділянка дороги в районі с. Мар’янівна 

Чорнобаївського району повністю розбита, потребує негайного ремонту задля 

недопущення трагічних наслідків, вибухів. 

Березаня Я. Г., який повідомив, що готовий буде доповісти з цього 

питання 15.12.2016; 

запропонував провести спільні навчання за участю Громадської ради при 

ОДА, Департаменту регіонального розвитку облдержадміністрації, організацій, 

які надають гранти, як користуватися своїми правами. 

 

6) Керея В. І., який повідомив про можливі порушення прав громадян 

м. Черкас та області щодо надання якісних комунальних послуг, наміри групи 

осіб створити компанію-прокладу між мешканцями і Черкаською ТЕЦ, КПТМ 

«Черкаситеплокомуненерго», запропонував Антимонопольному комітету 

України перевірити Черкаську ТЕЦ. 

Березаня Я. Г., який повідомив, що тарифи мають встановлювати органи 

місцевого самоврядування. 

 

7) Гичку А. М., який звернувся з запитанням чому проекти по Золотоноші 

з ДФРР фінансуються повністю, а по Чорнобаївському району – ні.Проте, є 

проблеми по місцевим річкам, школі, дитячому садочку, районній лікарні, 

поліклініці.  

Глєбова Є. М., який запропонував Гичці А. М. подати лист із переліком 

питань. 

 

8) Фоміну Н. М., яка повідомила, що на розвиток територій, громади 

можна отримати грантові кошти, зокрема, Японія, Норвегія та інші країни 

готові фінансувати проекти громадських організацій. 

Березаня Я. Г., який повідомив, що вже з січня 2017 року буде працювати 

Агенція регіонального розвитку Черкаської області, яказайматиметься 

навчанням із написання проектів, щоб сільське населення також отримувало 

гранти. 

 

 

 

Голова громадської ради    ____________ Є. Глєбов 

 

 

Секретар                ___________Т. Овчарова 


